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Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.3.2.2025.JG/3 

 

Protokół Nr 46/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 22 stycznia 2025 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 13:03, zakończenie o godz. 13:44 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Stalowowolski – Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Stalowowolski – Stanisław Sobieraj 

 Członkowie Zarządu: Leokadia Gugała, Grzegorz Idec 

W posiedzeniu nie uczestniczyła Aldona Bilska – Kokosińska, Członek Zarządu Powiatu 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Krzysztof Żminda – Sekretarz Powiatu 

 Elżbieta Kulpa – Skarbnik Powiatu  

 Tomasz Wosk – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy  

z Organizacjami Pozarządowymi 

Osoby zaproszone 

 Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji 

 Aleksandra Stróż – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

 Witold Tutak – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia bonifikaty w opłacie 

rocznej  z tytułu trwałego zarządu nieruchomością dla Powiatowego Urzędu Pracy  

w Stalowej Woli. 

4. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia bonifikaty w opłacie 

rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością dla Domu Pomocy Społecznej  

w Stalowej Woli. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w najem pomieszczenia w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli.  

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem  

o nadanie Panu Marianowi Pędlowskiemu – Powiatowemu Inspektorowi Nadzoru 

Budowlanego  w Stalowej Woli „Medalu Komisji Edukacji Narodowej”.  
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8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski w 2025 roku. 

9. Wniosek Zespołu Szkół w Turbi w sprawie dofinansowania zadania pn. Wyjazd 

edukacyjno- ekologiczny „Beskid Sądecki 2025”. 

10. Wniosek Zespołu Szkół w Turbi w sprawie dofinansowania zadania pn. Edukacja 

ekologiczna  w ramach pikniku rodzinnego pod hasłem „STAWIAMY NA RODZINĘ”. 

11. Wniosek I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli, 

w sprawie dofinansowania zadania pn. Wyjazd edukacyjno – ekologiczny „Szkoła pod 

żaglami – MAZURY 2025”. 

12. Wniosek Pani Prezes Zarządu Wydawnictwa Sztafeta w Stalowej Woli w sprawie 

ufundowania nagrody dla laureata 53. Plebiscytu na Najpopularniejszego Sportowca 

Stalowej Woli, w kategorii „Trener Roku”.  

13. Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej nr 1 w Stalowej Woli w sprawie objęcia 

patronatem oraz wsparcia finansowego wydarzenia pn. „Różowy Dzień Kobiet”. 

14. Wniosek Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego  

i rzeczowego organizacji szkolnej kampanii pt. „Dzień Bezpiecznego Internetu”. 

15.  Opinia w sprawie wsparcia finansowego 33. Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy. 

16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2025 rok. 

17. Przyjęcie protokołu Nr 45/2024 z dnia 15 grudnia 2024 r. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

         Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny otworzył 46. posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.   

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem porządku 

obrad. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

     Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia bonifikaty  

w opłacie rocznej  z tytułu trwałego zarządu nieruchomością dla Powiatowego Urzędu 

Pracy w Stalowej Woli. 

 Powyższy punkt omówiła Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu informując, że Rada Powiatu Stalowowolskiego na posiedzeniu w dniu 16 stycznia  

2025 r. wyraziła zgodę na udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od opłaty rocznej z tytułu 

trwałego zarządu nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ulicy Dmowskiego 8 dla 

Powiatowego Urzędu Pracy na rok budżetowy 2025.  
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Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dodała, iż wobec 

powyższego Zarząd Powiatu może udzielić bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu. 

Zarząd Powiatu podjął decyzję Nr IMP.2501.6.2024 w sprawie udzielenia bonifikaty  

w opłacie rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością dla Powiatowego Urzędu Pracy  

w Stalowej Woli. 

 

Ad. 4. Decyzja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia bonifikaty  

w opłacie rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością dla Domu Pomocy Społecznej  

w Stalowej Woli. 

Powyższy punkt omówiła Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu informując, że Rada Powiatu Stalowowolskiego na posiedzeniu w dniu 16 stycznia 2025 

r. wyraziła zgodę na udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od opłaty rocznej z tytułu trwałego 

zarządu nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ulicy Dmowskiego 2a dla Domu Pomocy 

Społecznej na rok budżetowy 2025. 

Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dodała, iż wobec 

powyższego Zarząd Powiatu może udzielić bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu. 

Zarząd Powiatu podjął decyzję Nr IMP.2501.2.2025 w sprawie udzielenia bonifikaty  

w opłacie rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością dla Domu Pomocy Społecznej  

w Stalowej Woli. 

 

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w najem pomieszczenia w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. 

Uchwałę omówiła Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

informując, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu 

z wnioskiem o wyrażenie zgody na oddanie w najem pomieszczenia o powierzchni 14 m2 (wraz  

z dostępem do mediów tj. energii elektrycznej, sieci wodociągowej i kanalizacji, c.o.) dla Komisji 

Międzyzakładowej MOZ NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty w Stalowej Woli, w terminie  

od 8 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2025 r. (bez lipca i sierpnia) w celu prowadzenia działalności 

związkowej. Odpłatność za wynajęcie będzie wynosić 20,00 zł miesięcznie netto tj. 200,00 zł netto 

za cały okres trwania umowy.  

Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu zaznaczyła, że jest  

to kolejna umowa najmu dla tego samego podmiotu dlatego wymagana jest zgoda Zarządu 

Powiatu wyrażona w formie Uchwały. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 46/256/2025 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem pomieszczenia w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. 

 

 

 

 

 



 

4 
 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli.  

 Projekt uchwały omówiła Aleksandra Stróż Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu informując, że Dyrektor Zespół Szkół Nr 3 w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu 

Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na oddanie w najem dwóch sal lekcyjnych w budynku 

Zespołu Szkół Nr 3 w Stalowej Woli dla Związku Harcerstwa Polskiego – Komenda Chorągwi 

Podkarpackiej Rzeszów Hufiec Lasowiacki, ul. Hutnicza 8, 37-450 Stalowa Wola w terminie  

od 7 marca 2025 r. do 9 marca 2025 r. w celu organizacji XXVI Złazu Hufca Lasowiackiego z okazji 

Dnia Myśli Braterskiej. Ustala się odpłatność za najem w wysokości 20 zł netto (24,60 zł brutto). 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 46/257/2025 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

 

Ad. 7.  Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem  

o nadanie Panu Marianowi Pędlowskiemu – Powiatowemu Inspektorowi Nadzoru 

Budowlanego  w Stalowej Woli „Medalu Komisji Edukacji Narodowej”.  

Projekt uchwały omówiła Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji, następnie Starosta 

Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 46/258/2025 w sprawie wystąpienia z wnioskiem  

o nadanie Panu Marianowi Pędlowskiemu – Powiatowemu Inspektorowi Nadzoru Budowlanego  

w Stalowej Woli „Medalu Komisji Edukacji Narodowej”.  

 

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski w 2025 roku. 

Projekt uchwały omówiła Bożena Karlik Naczelnik Wydziału Edukacji informując,  

że na posiedzeniu w dniu 8 stycznia 2025 r. Zarząd Powiatu Stalowowolskiego przyjął projekt 

Uchwały Zarządu Powiatu w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w 2025 roku, który 

został skierowany do związków zawodowych, celem zaopiniowania w trybie 

art. 70a ust. 3 Ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 986  

z późn.zm.). 

         Wolny Związek Zawodowy „Forum-Oświata”, NSZZ „Solidarność” oraz Związek Zawodowy 

,,KONTRA”, pozytywnie zaopiniowały podział środków, natomiast Związek Nauczycielstwa 

Polskiego wniósł uwagi dotyczące nie uwzględnienia w pełni planów doskonalenia zawodowego 

nauczycieli w niektórych szkołach oraz zbyt dużej kwoty rezerwy. 

        W związku z powyższym, uwzględniając uwagi ZNP zwiększa się ilość środków  

w  Medycznej Szkole Policealnej im. H. Chrzanowskiej, Zespole Szkół Nr 3 im. Króla Jana III 

Sobieskiego oraz Zespole Szkół Nr 6 Specjalnych, tym samym zmniejszając kwotę rezerwy. 

       Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji zaznaczyła, iż w związku z powyższym 

zasadne jest podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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 Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 46/259/2025 w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski 

w 2025 roku. 

 

Ad. 9. Wniosek Zespołu Szkół w Turbi w sprawie dofinansowania zadania pn. Wyjazd 

edukacyjno- ekologiczny „Beskid Sądecki 2025”. 

Wniosek omówił Witold Tutak Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa 

informując, że w dniu 8 stycznia 2025 r. Zespół Szkół w Turbi, złożył wniosek w sprawie 

dofinansowania zadania pn. Wyjazd edukacyjno - ekologiczny „Beskid Sądecki 2025”. Zadanie 

skierowane jest do 50 uczniów Zespołu Szkół w Turbi. Są to uczniowie (dzieci i młodzież) w wieku 

11 – 16 lat, mieszkający w Obojnej oraz Turbi. Wyjazd odbędzie się w dniach od 19 maja 2025  

do 21 maja 2025 r. 

W ramach zadania zostanie zorganizowana wycieczka do lasów pasma Jaworzyny 

Krynickiej, gdzie znajduje się Wieża widokowa i prowadząca do niej ścieżka przyrodniczo - 

edukacyjna. Głównym celem wycieczki jest zorganizowanie dzieciom wypoczynku propagującego 

proekologiczne i prozdrowotne zachowania. Organizatorzy korzystając z uroków wiosny  

w górskiej scenerii, chcą zwrócić uwagę podopiecznych na problemy związane z ochroną 

środowiska Beskidu Sądeckiego, zanieczyszczeniem powietrza i wody przez nieodpowiedzialne 

działania człowieka. 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu przyjął wniosek Zespołu Szkół w Turbi w sprawie dofinansowania zadania 

pn. Wyjazd edukacyjno - ekologiczny „Beskid Sądecki 2025”. Zarząd Powiatu zdecydował 

dofinansować w/w zadanie w kwocie 2.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup usługi transportowej. 

 

Ad. 10. Wniosek Zespołu Szkół w Turbi w sprawie dofinansowania zadania pn. Edukacja 

ekologiczna w ramach pikniku rodzinnego pod hasłem „STAWIAMY NA RODZINĘ”. 

Wniosek omówił Witold Tutak Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa 

informując, że w dniu 16 stycznia 2025 r. Zespół Szkół w Turbi, złożył wniosek w sprawie 

dofinansowania zadania pn. Edukacja ekologiczna w ramach pikniku rodzinnego pod hasłem 

„STAWIAMY NA RODZINĘ”. Zadanie skierowane jest do uczniów ZS w Turbi (ok. 200) i ich rodzin 

oraz wszystkich przybyłych na piknik rodzinny. Uczniowie ZS w Turbi (dzieci i młodzież)  

są w wieku 3 - 15 lat, mieszkający w Obojnej oraz w Turbi.  Piknik odbędzie się w dniu 1 czerwca 

2025 r. 

W ramach zadania przybliżone zostaną zagadnienia związane z ochroną powietrza, wody 

oraz przyrody ożywionej. Głównym jego celem jest zorganizowanie dzieciom możliwości 

spędzenia czasu propagującego proekologiczne i prozdrowotne zachowania. Podczas 

przeprowadzonych konkursów organizatorzy zwrócą uwagę na najważniejsze problemy 

związane z ochroną środowiska naszego regionu, tj. zanieczyszczenie powietrza, wody oraz 

klimatu. 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 



 

6 
 

Zarząd Powiatu przyjął wniosek Zespołu Szkół w Turbi w sprawie dofinansowania zadania 

pn. Edukacja ekologiczna w ramach pikniku rodzinnego pod hasłem „STAWIAMY NA RODZINĘ”. 

Zarząd Powiatu zdecydował dofinansować w/w zadanie w kwocie 3.000,00 zł z przeznaczeniem  

na zakup nagród rzeczowych. 

 

Ad. 11. Wniosek I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej 

Woli, w sprawie dofinansowania zadania pn. Wyjazd edukacyjno – ekologiczny „Szkoła pod 

żaglami – MAZURY 2025”. 

Wniosek omówił Witold Tutak Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa 

informując, że w dniu 10 stycznia 2025 r. I Liceum Ogólnokształcące im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Stalowej Woli, złożyło wniosek w sprawie dofinansowania zadania pn. Wyjazd 

edukacyjno – ekologiczny „Szkoła pod żaglami – MAZURY 2025”. Zadanie adresowane jest dla  

42 uczniów w wieku 16 – 17 lat. Zadanie zostanie zrealizowane w dniach od 1 czerwca 2025 r.  

do 6 czerwca 2025 r. 

Głównym celem realizacji zadania jest zorganizowanie wypoczynku dla młodzieży 

propagującego proekologiczne i prozdrowotne zachowania, rozwijanie odpowiedzialności za stan 

środowiska naturalnego, zachęcanie do poznawania walorów przyrodniczych wybranych 

regionów Polski oraz wykazanie potrzeby ochrony przyrody. 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął wniosek I Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Stalowej Woli, w sprawie dofinansowania zadania pn. Wyjazd edukacyjno – 

ekologiczny „Szkoła pod żaglami – MAZURY 2025”. Zarząd Powiatu zdecydował dofinansować  

w/w zadanie  w kwocie 2.000,00 zł z przeznaczeniem na  usługę transportową. 

 

Ad. 12. Wniosek Pani Prezes Zarządu Wydawnictwa Sztafeta w Stalowej Woli w sprawie 

ufundowania nagrody dla laureata 53. Plebiscytu na Najpopularniejszego Sportowca 

Stalowej Woli, w kategorii „Trener Roku”.  

Wniosek omówił Tomasz Wosk, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia  

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi informując, że wydawnictwo „Sztafeta” w Stalowej 

Woli po raz 53. organizuje Plebiscyt na Najpopularniejszego Sportowca Stalowej Woli, należący 

do najstarszych plebiscytów sportowych w regionie. W ramach organizowanego Plebiscytu 

przyznawane są nagrody w różnych kategoriach sportowych, m.in. w kat. „Trener Roku”, której 

od lat patronuje Starosta Stalowowolski. Prezes Wydawnictwa zwróciła się z wnioskiem  

o ufundowanie również w 2025 r. nagrody dla laureata tej kategorii. Rozstrzygnięcie Plebiscytu 

odbędzie się 1 lutego 2025 r. podczas Balu Sportowca w Dworze Galicja w Rzeczycy Długiej. 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął wniosek Pani Prezes Zarządu Wydawnictwa Sztafeta w Stalowej 

Woli w sprawie ufundowania nagrody dla laureata 53. Plebiscytu na Najpopularniejszego 

Sportowca Stalowej Woli, w kategorii „Trener Roku”. Zarząd Powiatu zadecydował aby 

dofinansować w/w zadanie w  kwocie 2 000 zł brutto, z przeznaczeniem na nagrodę dla laureata  

53. Plebiscytu „Na Najpopularniejszego Sportowca Stalowej Woli roku 2024”, w kat. „Trener Roku”. 

Powyższe dofinansowanie zostanie zrealizowane w formie talonu finansowego uprawniającego  do 
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zakupów w Sklepie Sportowym  „Maraton”.  Rozliczenie zadania nastąpi w ramach środków ujętych 

w Harmonogramie Imprez Sportowych na 2025 r.  poz. 20 rezerwa. 

 

Ad. 13. Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej nr 1 w Stalowej Woli w sprawie objęcia 

patronatem oraz wsparcia finansowego wydarzenia pn. „Różowy Dzień Kobiet”. 

Wniosek omówił Tomasz Wosk, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia  

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi informując, że Małgorzata Jarocka, pedagog  

w Publicznej Szkole Podstawowej nr 1 w Stalowej Woli, zwróciła się z prośbą o objęcie 

patronatem oraz wsparcie finansowe organizacji wydarzenia pn. „Różowy Dzień Kobiet”. 

Celem tego przedsięwzięcia jest szeroko pojęta profilaktyka raka piersi oraz promowanie 

ruchu jako elementu zdrowego stylu życia. Różowy Dzień Kobiet” zostanie zorganizowany  

8 marca 2025 r. w hali sportowej I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli. Wtedy  

to zaplanowano rozegranie meczu w piłkę nożną kobiet, w którym zagrają nauczycielki oraz 

mamy uczniów ze stalowowolskich szkół. 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej nr 1 w Stalowej Woli  

w sprawie objęcia patronatem oraz wsparcia finansowego wydarzenia pn. „Różowy Dzień Kobiet”. 

Zarząd Powiatu zadecydował wesprzeć finansowo w/w zadanie kwotą 1 225 zł z przeznaczeniem  

na zakup koszulek. Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny wyraził zgodę na objęcie patronatem 

w/w wydarzenia. Rozliczenie zadania nastąpi w ramach środków finansowych ujętych w budżecie 

powiatu na 2025 r., dział 851 poz. 85195, par. 4300. 

 

Ad. 14. Wniosek Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w sprawie wsparcia 

finansowego i rzeczowego organizacji szkolnej kampanii pt. „Dzień Bezpiecznego 

Internetu”. 

Wniosek omówił Tomasz Wosk, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia  

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi informując, że Damian Rycerz, dyrektor Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe lub rzeczowe 

szkolnej kampanii „Dzień Bezpiecznego Internetu”, która odbędzie się 11 lutego 2025 r.  

Od kilku lat uczniowie Centrum Edukacji Zawodowej uczestniczą w akcji „Dzień 

Bezpiecznego Internetu”, której główną ideą jest propagowanie świadomego korzystania  

z internetu. Organizatorzy chcą zwrócić szczególną uwagę na wykorzystanie potencjału internetu 

w promocji tematu bezpieczeństwa on-line, a także promocji korzystania                                     

z możliwości technologicznych do wspierania edukacji młodzieży w zakresie zawodowym.  

W ramach kampanii zostaną przeprowadzone konkursy graficzno – informatyczne  i  kursy  

on-line dla uczniów.  

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem wniosku. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął wniosek  Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli  

w sprawie wsparcia finansowego i rzeczowego organizacji szkolnej kampanii pt. „Dzień 

Bezpiecznego Internetu”. Zarząd Powiatu zadecydował wesprzeć finansowo w/w zadanie kwotą  

500 zł brutto z przeznaczeniem na ufundowanie nagród dla uczestników konkursów. Rozliczenie 

zadania w ramach środków finansowych ujętych w budżecie powiatu na 2025 r., dział 750 poz. 

75095, par. 4300. 
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Ad. 15. Opinia w sprawie wsparcia finansowego 33. Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy. 

Powyższy punkt omówił Tomasz Wosk, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia  

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi informując, że Marcin Kotula, szef 

Stalowowolskiego Sztabu Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, zwrócił się z prośbą o wsparcie 

finansowe organizacji 33. Finału WOŚP pod hasłem „Gramy dla onkologii i hematologii dziecięcej”, 

który odbędzie się 26 stycznia 2025 r. 

Nad organizacją Finału pracuje sztab Wolontariuszy, którzy będą kwestować na ulicach  

Stalowej Woli oraz w okolicznych gminach. Oprócz publicznej zbiorki zaplanowano także wiele 

wydarzeń towarzyszących w Centrum Aktywności Seniora w Stalowej Woli. M.in. zabawy dla 

dzieci, strefę relaksu, strefę gier, warsztaty kulinarne, koncerty, a na zakończenie „światełko do 

nieba”.     

Wszystkie te wydarzenia wymagają odpowiedniego zabezpieczenia pod względem 

bezpieczeństwa. Dlatego też stalowowolski sztab zwrócił się z prośbą o pokrycie kosztów ochrony 

zabezpieczającej Finał WOŚP, które wynoszą blisko 1 600 zł brutto.    

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął wniosek w sprawie wsparcia finansowego 33. Finału Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy. Zarząd Powiatu zadecydował dofinansować w/w zadanie do kwoty 

1 599 zł brutto z przeznaczeniem na pokrycie kosztów ochrony zabezpieczającej działanie sztabu 

Stalowa Wola oraz wydarzenia towarzyszącego obchodom tego dnia tj. 26 stycznia 2025 r.  

w Centrum Aktywności Seniora w Stalowej Woli. Rozliczenie zadania, w ramach środków 

finansowych  ujętych w budżecie powiatu na 2025 rok,  dział 851, rozdz. 85195, par. 4300. 

 

Ad. 16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2025 rok. 

Projekt uchwały omówiła Elżbieta Kulpa Skarbnik Powiatu, następnie Starosta 

Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 46/260/2025 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2025 rok. 

 

Ad. 17. Przyjęcie protokołu Nr 45/2024 z dnia 15 grudnia 2024 r. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby 

zgłosić uwagi dotyczące protokołu Nr 45/2024 z dnia 15 grudnia 2024 r.? Żadne uwagi  

nie zostały zgłoszone. Starosta zarządził głosowanie za przyjęciem protokołu. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół Nr 45/2024 z dnia 15 grudnia 2024 r. został przyjęty. 
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Ad. 18. Wolne wnioski. 

Leokadia Gugała Członek Zarządu Powiatu zaprosiła na koncert najpiękniejszych kolęd  

i pastorałek Orkiestry Dętej, który odbędzie się w dniu 26 stycznia 2025 r. (niedziela) o godz. 

15.00 w Radomyślu nad Sanem. 

 

Ad. 19. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała:   

Joanna Grzybowska 

 

 

Janusz Zarzeczny 

 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


